
 

Afdoening in 30 dagen. 

Leusden, 12 januari 2022,

Geacht college,

Met verbazing heeft de VVD-fractie vandaag kennisgenomen van een artikel van de 
LeusderKrant over het sportparkje in Leusden Zuid.

Met de realisatie van dit park komen volgens de VVD twee belangrijke zaken bij elkaar waar 
we als gemeenteraad in Leusden voor staan: bewegen in de buitenruimte en het stimuleren 
en aanjagen van bewonersinitiatieven. De samenleving voorop is leidend mantra voor raad 
en bestuur.

In het artikel wordt echter een beeld geschetst van een gemeente die eerder tegenwerkt bij 
bewonersinitiatieven en deze vertraagt dan dat zij deze actief stimuleert, faciliteert en 
aanjaagt. De VVD kan zich echter niet voorstellen dat de gemeente Leusden bewust zó doet 
of wil doen.

Daarom hebben wij de volgende vragen:
1. Kunt u ons op korte termijn informeren over hoe dit proces precies gelopen is, vanaf het 

eerste initiatief, het weghalen van de fietscrossbaan tot aan de huidige stand van zaken? 
Wanneer, met wie en op wiens initiatief zijn er gesprekken gevoerd over dit parkje? Is er 
een relatie met het verdwenen groendepot en de toezegging dat dit terugkomt?

2. Welke lessen zijn er te leren uit dit proces als het gaat over het stimuleren van 
bewonersinitiatieven? Hoe wordt frustratie bij inwoners die initiatief nemen 
voorkomen? Hoe gaat u dit in volgende trajecten aanpakken?

3. Welke acties lopen er nu om het park zo spoedig mogelijk te realiseren en wat is de 
actuele planning hiervan?

4. Kunnen de verantwoordelijke collegeleden toezeggen dat zij er op toezien dat deze 
planning gehaald gaat worden?

 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.

Namens VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld,
Met vriendelijke groet,

Carlos Genders, fractievoorzitter VVD


